

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES Date: 10-06-2024 03:15:50 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردن ديكابوليس للأموال التاريخ: 10-06-2024 03:15:50 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة الأردن ديكابوليس للأموال عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 06-06-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-06-06</p>
<p>Non-recurrent transactions, which might affect the profits of the Company or the financial position thereof</p>	<p>العمليات ذات الطبيعة غير المتكررة والتي قد يكون لها اثر مادي على أرباح الشركة أو مركزها المالي</p>
<p>The Board of Directors decided to approve recording an impairment charge for investment in Saraya Aqaba Real Estate Development Company in the financial statements of Jordan Decapolis Property Company, according to international financial reporting standards, at an amount of 2,529,486 dinars. Thus, the value of the investment in Saraya Aqaba Real Estate Development Company's shares becomes 974,225 dinars.</p>	<p>قرر مجلس الادارة الموافقة على تسجيل مخصص تدني في الاستثمار في شركة سرايا العقبة للتطوير العقاري في البيانات المالية لشركة الاردن ديكابوليس للأموال و حسب المعايير الدولية للتقارير المالية بمقدار 2,529,486 دينار وبذلك يصبح قيمة الاستثمار في اسهم شركة سرايا العقبة للتطوير العقاري 974,225 دينار .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أسامة علي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أسامة علي</p>